



CERTIFICATE OF CONFORMITY

符合性证书

No.:AZT251030064C-BV0

Report No. : AZT251030064C-B0
检测报告编号 : AZT251030064C-B0
Applicant : Hangzhou Cyberstar Co.,Ltd.
申请商 : 杭州星玑智能科技有限公司
Address : Ruili Center Building, No.568 Taiming street. Xiaoshan District, Hangzhou City
地址 : 浙江省杭州市萧山区新街街道台鸣街 568 号杭州睿丽科技研发中心 1-1702 室
Manufacturer : Hangzhou Cyberstar Co.,Ltd.
制造商 : 杭州星玑智能科技有限公司
Address : Ruili Center Building, No.568 Taiming street. Xiaoshan District, Hangzhou City
地址 : 浙江省杭州市萧山区新街街道台鸣街 568 号杭州睿丽科技研发中心 1-1702 室
Product : New Technology Pet Quadruped Robot
产品 : 仿生四足机器人
Trade Mark :
商标 : Cyberstar
Tested model :
测试型号 : Cyberl

The submitted products have been tested by us with the listed standards and found in compliance with the following European Directives:

我司已根据以下所列标准对提交的产品进行了检测，结果符合以下欧盟指令：

RoHS Directive 2011/65/EU Annex II amending Directive (EU)2015/863

The Restriction of The Use of Certain Hazardous Substances In Electrical and Electronic Equipment

欧盟 RoHS 指令 2011/65/EU 附录 II 的修正指令(EU)2015/863

电子电气产品中某些有害物质的限量要求

The standard(s) used for showing compliance with the essential requirements:

符合基本要求的标准如下：

Test method(s)测试方法

IEC 62321-3-1:2013; IEC 62321-5:2013; IEC 62321-4:2013+AMD1:2017 CSV; IEC 62321-6:2015;

IEC 62321-7-1:2015; IEC 62321-7-2:2017; IEC 62321-8:2017



Date of Issue: November 28, 2025

发行日期：2025 年 11 月 28 日

Signed for and on behalf of AZT
AZT 授权签名

According to the applicant's requirements, the materials selected for submitting the samples will be tested. The test results are only responsible for the submitted samples. This certificate is a part of the complete test report and should be used in conjunction with the test report. It is based on the conformity assessment of the submitted samples.

根据申请人的要求，对提交样品所选的材料进行检测。测试结果仅对提交的样品负责。本证书作为完整测试报告的一部分，应与测试报告一起使用，此证书是基于所提交样品的符合性评估。



Shenzhen AZT Technology Co., Ltd.
深圳安正检测技术有限公司

No.502, Building 1, Yibaolai Industrial City, Qiaotou Community, Fuhai Street, Bao'an District, Shenzhen, Guangdong, China

中国 广东省 深圳市宝安区福海街道桥头社区亿宝来工业城 1 栋 502

Tel: 0755-23501189; E-mail: azt-ep@azt-tech.com; Http: www.azt-tech.com